

2020/21 學年
為非華語學生提供的教育支援
學校支援摘要
何東中學

本校在 2020/21 學年獲教育局提供額外撥款，並配合校本情況，為該學年錄取的非華語學生提供支援。有關支援由專責教師統籌。詳情如下

- (一) 本校按非華語學生的學習進度和需要，在 2020/21 學年採用以下方式加強支援他們的中文學習
 - 1. 聘請 2 名額外教師，以支援非華語學生學習中文。並採取抽離學習。
 - 2. 因疫情肆虐，老師會以 WhatsApp 與學生聯繫，支援學生學習所需。

- (二) 本校建構共融校園的措施包括
 - 1. 翻譯學校通告
 - 2. 舉辦促進文化共融校園活動，例如非華語學生民族舞活動。

如就本校為非華語學生提供的教育支援有進一步查詢，請致電 25775433 與鄭燕芳老師聯絡。

Education Support for Non-Chinese Speaking (NCS) Students in 2020/21 School Year

In the 2020/21 school year, our school received additional funding from the Education Bureau to offer support, tailored to our school-based circumstances, to the Non-Chinese Speaking (NCS) students who were enrolled. Such support was coordinated by a teacher who was specifically tasked to do so.

(1) In the 2020/21 school year, the school employed the following measures to enhance our support to NCS students in their learning of the Chinese language, having taken into account their learning progress and needs:

(a) Two additional teachers were employed to aid the NCS students in their Chinese learning and the mode of 'Separate Pull-out Class' during the Chinese Language lessons was adopted.

(b) During the school closure period brought about by the pandemic, teachers stayed in touch with their NCS students through WhatsApp to provide them with all necessary learning assistance.

(2) Other steps taken by the school to create an Integrated School Environment included

(a) All notices to NCS students and their parents/guardians were translated into English.

(b) Activities were conducted on campus to promote an Inclusive School Culture, including folk dance performed by NCS students.

For any further enquiry concerning the school's education support for NCS students, please feel free to contact Ms CHENG Yin-fong at 2577 5433.